
Tijdens de NBA-bestuursvergadering van 8 december 2021 kwamen onder andere de volgende 
onderwerpen aan de orde: 

• Evaluatie regelgevend proces; 

• Beleidsplan duurzaamheid; 

• Vanuit het ACB; 

• Informatieconvenant met de AFM; 

• MKB-onderzoekscentrum; 

• (Her)benoemingen. 

 

Evaluatie regelgevend proces 

Bij de totstandkoming van de huidige beroepsregelgeving zijn twee instanties betrokken: het 
Adviescollege voor Beroepsreglementering (ACB) en het bestuur. Het ACB bereidt de regelgeving 
voor en het bestuur neemt het uiteindelijke besluit over de invoering. Het bestuur wil dit proces 
moderniseren. Daartoe is in 2020 een inventariserend onderzoek uitgevoerd door Janine van 
Diggelen naar de effectiviteit van het proces en werkwijze en samenstelling van het Adviescollege 
voor Beroepsregelgeving.  (zie verslag november 2020). Op basis van haar aanbevelingen  heeft het 
bestuur prof. Martin Hoogendoorn verzocht die voorstellen nader uit te werken. Zijn conceptrapportage 
is tijdens de bestuursvergadering besproken. Kern van zijn advies is om stakeholders te laten 
participeren in een Belanghebbenden Orgaan Beroepsreglementering (Bob) en de transparantie van 
het proces te vergroten. Het bestuur heeft een aantal overwegingen bij deze conceptrapportage 
geplaatst en gaat die (samen met het rapport) ter consultatie voorleggen aan zowel leden als 
stakeholders.  
 

Beleidsplan duurzaamheid 

In 2021 zijn de maatschappelijke ontwikkelingen op het thema duurzaamheid in een stroomversnelling 
gekomen door de invoering van het EU Sustainable Action Finance Plan. Dit leidt, ook middels nieuwe 
wetgeving zoals de Corporate Sustainability Reporting Directive, tot extra aandacht voor 
duurzaamheid in strategie, bedrijfsvoering, rapportage en verslaggeving. Bij grote organisaties dient 
deze informatie in het jaarverslag 2023 ook van assurance te worden voorzien. Dit zal ook doorwerken 
in de bedrijfsinformatie die bij kleinere organisaties elders in de keten benodigd zal zijn. Over de hele 
breedte van het beroep zullen leden dus betrokken raken bij de verduurzaming van 
organisatieprocessen en de bijhorende financiële kansen en risico’s. Het bestuur heeft een nieuwe 
duurzaamheidsbeleid voor de jaren 2022-2024 vastgesteld met activiteiten om de leden te 
ondersteunen bij deze transitie.   
 

Vanuit het ACB 

De voorzitter van het ACB heeft tijdens de bestuursvergadering het ACB-advies met betrekking tot de 
verplichte rapportering over continuïteit en fraude in de controleverklaring toegelicht. Het bestuur heeft 
de adviezen van het ACB overgenomen met twee aanvullingen. In afwijking van het ACB vindt het  
bestuur dat in de situaties waarin de accountant heeft bepaald dat er geen significante frauderisico’s 
zijn of dat er geen gerede twijfel bestaat over de continuïteit, de accountant toch altijd aandacht moet 
besteden aan 'werkzaamheden en uitkomsten en/of waarnemingen'. Daarnaast heeft het bestuur de 
intentie uitgesproken om ook bevindingen toe te voegen aan de beide secties in de controleverklaring 
om zo de verklaring relevanter te maken voor de gebruikers. Het bestuur kiest hierbij voor het komend 
jaar voor een aanmoedigingsbeleid met een evaluatie daarvan na één jaar. Het jaar daarop wordt de 
gehele standaard geëvalueerd.  

 
Nieuw informatieconvenant met de AFM 

In 2012 heeft de NBA met de AFM een convenant afgesloten, dat met name afspraken bevat over 
informatie-uitwisseling en steekproeven die de AFM uitvoert om te toetsen of de 
kwaliteitsbeoordelingen van kantoren door de NBA voldoen aan de eisen die het AFM daaraan stelt. 
Per 1 januari 2022 komt het toezicht op de uitvoering van wettelijke controles volledig bij de AFM te 
liggen. De AFM gaat vanaf dat moment dan ook zelf de kwaliteitsbeoordelingen van de WTA-kantoren 
uitvoeren die eerder door de NBA en de SRA werden uitgevoerd. Deze stap maakte het voor de NBA 



noodzakelijk om nieuwe afspraken te maken met de AFM over informatie-uitwisseling en deze in een 
convenant vast te leggen. Het bestuur heeft tijdens de vergadering ingestemd met een nieuw 
convenant met de AFM ter vervanging van het oude convenant, De voorzitter van de NBA zal het 
informatieconvenant met de AFM op 23 december ondertekenen ten kantore van de AFM. 
 
MKB-onderzoekscentrum  

Het bestuur heeft ingestemd met het opzetten van een MKB-onderzoekscentrum in samenwerking 
met de SRA en het AC-scholenoverleg. Het opzetten van het MKB-Onderzoekscentrum is één van de 
onderdelen van de MKB-agenda van de SRA en de NBA. 
 
De ambitie is om vier tot zes praktijkgerichte onderzoeken per jaar uit te voeren die voldoen aan de 
niveaustandaarden van de opleiding. Het MKB-onderzoekscentrum biedt de faculties een uitstekende 
mogelijkheid om vragen uit te zetten op het terrein van het MKB. Daarnaast worden de faculties 
gevoed met de uitkomsten van de onderzoeken. De onderzoeken zijn gericht op innovatie en dus 
toekomst- en ontwikkelingsgericht. Naar verwachting zal  het eerste onderzoek in januari 2022 starten. 
Gezien de actualiteit zal het eerste onderzoek gaan over duurzaamheid. 
 
(Her)benoemingen 

Het bestuur heeft de volgende personen (her)benoemd: 

• Mevrouw Nuray Yildiz (benoemd tot de NBA Young Profs); 

• Mevrouw Maike Westra (benoemd tot de NBA Young Profs); 

• De heer Omar El Messaoudi (herbenoemd tot de NBA Young Profs als voorzitter); 

• De heer H. Harry Marissen AA (benoemd tot de commissie MKB); 

 

Het bestuur heeft besloten om de Stuurgroep Woningcorporaties om te zetten in een 

sectorcommissie. Daarmee wordt het een (advies)commissie van het bestuur. Als gevolg van dit 

voorstel gaan alle leden van de Stuurgroep over naar de Sectorcommissie en zijn de volgende 

personen benoemd. 

• Mevrouw drs. L.A. (Lizan) Goossens-Kloek RA (benoemd tot  voorzitter); 

• De heer A.J.M. (Ton) Vercammen; 

• De heer drs. R. (Robert) Buitenhuis RA; 

• De heer drs. G.J. (Arjan) Verwoert RA (; 

• De heer J.C. (Johan) Schudde RA; 

• De heer N.T.J. (Nico) Overdevest RA; 

• De heer drs. B.W. (Bas-Wouter) Littel RA (benoemd tot de Sectorcommissie 

Woningcorporaties); 

• De heer drs. H.D. (Hans) Grönloh RA (benoemd tot de Sectorcommissie Woningcorporaties).  

 


